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Remiss 2017-06-21 Laponia-förvaltningen – En utvärdering 

M2016/02649/Na 

 

Beredd tillfälle därtill får Svenska Jägareförbundet (förbundet) härmed avge 

följande remissvar. 

 

Förbundet har valt att enbart yttra sig i vad som framgent skulle kunna 

påverka förvaltningen av jakten inom Laponiaområdet. 

 

I fall att Laponia projektet förlängs eller permanentas avstyrker Förbundet 

att frågor som i dag hanteras av olika centrala och regionala myndigheter 

överförs till Laponia-förvaltningen. Denna mening grundar vi framförallt på 

tre skäl; 

- Jakträttsligt så finns det stora olikheter inom det aktuella området, 

statliga marker där enbart berörd samebys medlemmar har rätt att 

jaga, statliga marker där berörd samebys medlemmar har rätt att 

jaga, men där staten/länsstyrelsen även upplåter rätt till jakt till 

övriga samt enskild mark där förutom jakträttsinnehavaren även 

berörd samebys medlemmar har rätt att jaga. 

- Enligt utredaren kan Laponia-förvaltningen inte sägas ha krav på sig 

att vara objektiv, enligt förbundets mening måste objektivitet vara ett 

grundkrav i all myndighetsutövning. 

- En fungerande jaktförvaltning finns idag på länsstyrelsen i 

Norrbotten, att bygga upp en ny jaktförvaltning inom Laponia-

förvaltningen anser förbundet skulle vara ett slöseri med resurser.   

 



 

 

 

SVENSKA JÄGAREFÖRBUNDET 

 

 

 

 

Torbjörn Larsson   Bo Sköld  

  

Ordförande    Generalsekreterare 
   

 

 


